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VERSLAG VAN DE OPENBARE VERGADERING D.D. 20 APRIL 2006 VAN DE 

COMMISSIE SAMENLEVING 

 

 

Aanwezig de leden en plaatsvervangende leden: 

Dhrn. Aynan (PvdA), Azannay (GroenLinks), Bawits (Ouderenpartij Haarlem), Van den Beld 

(VVD), Hagen (VVD), Roos (SP), Schouten (Partij Spaarnestad), Vreugdenhil (CU-SGP) en 

de dames De Jong (GroenLinks), Keesstra-Tiggelman (CDA), Kropman (PvdA), Van 

Limbeek (Axielijst), Lodeweegs (PvdA), Özogül (SP) en Van Zetten (D66)  

 

Afwezig: mw. Van der Molen 

 

Mede aanwezig: 

Dhrn. De Ridder (plaatsvervangend voorzitter), Barnhoorn (wethouder), Grondel (wethouder) 

en mw. Martini (wethouder), Taets van Amerongen (secretaris) en Keur-de Wit (notuliste) 

 

 

 

1. Opening en mededelingen voorzitter 

 

De voorzitter opent de vergadering van de commissie Samenleving.  

 

2. Spreektijd voor belangstellenden 

 

Hiervoor heeft zich niemand gemeld.  

 

3. Vaststellen agenda 

 

De agenda wordt vastgesteld, rekening houdend met een wisseling in de volgorde. 

 

4. Mededelingen en rondvraag voor leden en collegeleden 
 

Dhr. Hagen wijst op de afspraak om in de commissie Bestuur in algemene zin te spreken over 

de positie van onderdelen van de gemeente die taken uitvoeren, die ook op de markt 

verkrijgbaar zijn en hoe daarmee wordt omgegaan. Een en ander is "actueel" naar aanleiding 

van een brief van Vos/ABB Consulting over de oneerlijke concurrentiepositie van het 

Onderwijs Service Kantoor. 

 

Mw. Özogül (SP) wil, gezien het belang van de uitstroom, de voortzetting van Work First in 

de commissie bespreken, met name over de financiële aspecten hiervan.  

Wethouder Barnhoorn geeft aan dat het college in het kader van het werkdeel van de Wwb 

de bevoegdheid heeft te besluiten over meer inzet om uitstroom te realiseren. De commissie 

zal worden geïnformeerd over de inzet aan middelen, de effecten daarvan op de uitstroom en 

de stand van zaken voor mensen in de bijstand. 

Afgesproken wordt voorshands niet tot agendering over te gaan, in afwachting van nadere 

informatie, ook in het kader van het coalitieakkoord.  

 

Ter advisering aan de raad  

 

5. Vervroegde beschikbaarstelling krediet t.b.v. vervanging toplaag kunstgrasveld 
 Advies wordt gevraagd over: 

 1. het reeds in 2006 beschikbaar stellen van een in het IP 2005-2010 in het jaar 2007 

onder nr. 81.07 opgenomen bedrag ad € 225.000,00 aan het college van B&W, zodat 

in 2006 de toplaag van zowel een kunstgras hockeyveld van de Hockeyclub Haarlem 

als het kunstgras hockeyveld van de HMHC Saxenburg kan worden vervangen. 



Verslag van de vergadering  

Commissie Samenleving van 20 april 2006  - 2 - 

 2. het compenseren van de extra budgettaire last van € 34.000,00 in 2007 doordat een 

budgettaire last van in totaal € 165.000,00 pas in 2008 in plaats van in 2006/2007 zal 

ontstaan, omdat de uitvoering van diverse werkzaamheden aan het Van der Aart 

Sportpak moet worden uitgesteld van 2005/2006 naar 2007 als gevolg van de 

herinrichting van dit sportpark.  

 

Mw. Lodeweegs erkent de noodzaak van vervanging. Zij stelt de volgende vraag: 

- Voor Saxenburg heeft de gemeente in 2003 een sporttechnische inventarisatie uitgevoerd, 

met name tweede kunstgrasveld en vervanging kleedaccommodatie. Sinds die tijd vinden 

gesprekken met de wethouder plaats om na te gaan hoe hiermee kan worden omgegaan. Deze 

sportclub groeit en ontwikkelt ook veel activiteiten in de wijk. Heeft de voorgestelde 

investering te maken met de algemene sportvisie om de toekomst van Saxenburg veilig te 

stellen?  

 

Dhr. Hagen begrijpt dat een en ander budgettair neutraal kan gebeuren. Gelet op de financiële 

situatie van de gemeente is zijn vraag is of sprake kan zijn van financieel voordeel als de 

oorspronkelijke route wordt gevolgd. Er zijn ook nog andere uitgaven, zoals voor het 

volkstuinencomplex. Het heeft de voorkeur van de VVD-fractie als een en ander door het 

nieuwe college wordt bekeken en het besluit nu wordt aangehouden.  

 

Wethouder Barnhoorn antwoordt: 

- Er vinden gesprekken met HMHC Saxenburg plaats. Het is een vereniging, in Schalkwijk-

Oost, die maatschappelijk goed functioneert. Het is de enige hockeyvereniging met 

allochtone, buurtgerichte activiteiten. Het is realistisch om de toplaag van de velden te 

vervangen. Dit is in het belang van de toekomst van Saxenburg.  

- Het is niet gewenst een beslissing over de vervanging van de toplaag uit te stellen, omdat 

daarmee de verenigingen tekort worden gedaan. Het IP 2005/2010 laat zien dat geld wordt 

overgehouden, door herallocatie van investeringen. De toplaag is versleten. Het niet-vervang-

en leidt tot blessures. Als nu geen vernieuwing plaatsvindt, zal het veld niet meer verhuurd 

kunnen worden.  

 

Het voorstel wordt als hamerstuk met stemverklaring geagendeerd voor de raadsvergadering.  

 

6. Eenmalige impuls onderhoud volkstuinencomplex 

 Advies wordt gevraagd over: 

 1. het beschikbaar stellen van een krediet van € 250.000,00 als eenmalige impuls op de 

gemeentelijke volkstuinencomplexen om knelpunten op het gebied van achterstallig 

onderhoud weg te werken; 

 2. het krediet te verantwoorden binnen de begroting van de afdeling Sport en Recreatie 

van de sector MO; 

 3. de uitvoeringskosten te dekken binnen de daartoe gereserveerde middelen in het IP 

2005; planjaar 2006 onder volgnr. 81.32. 

 

Mw. Keesstra stemt in met het beschikbaar stellen van het krediet, zeker omdat door 

zelfwerkzaamheid van de verenigingen een lager bedrag voldoende is.  

 

Mw. Lodeweegs stemt in met het voorstel. Voor Nooit Rust en Ons Buiten wordt een contract 

voor een jaar aangegaan, vanwege verplaatsing. Goed moet worden bekeken hoe het geld 

wordt gebruikt. Er wordt geld beschikbaar gesteld, maar de raad heeft hierover nog niet 

kunnen spreken. 

 

Dhr. Hagen is voorstander van zelfwerkzaamheid en is benieuwd naar het bedrag waarmee 

het achterstallig onderhoud daalt. Uitgaande van de normbedragen van de gemeente is de 

waarde € 250.000,00. De volkstuinverenigingen denken meer te kunnen doen met het geld.  
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Wethouder Martini is blij met het na veel overleggen kunnen voorleggen van het voorstel. 

Velen spannen zich belangeloos in voor dit maatschappelijke doel. Gezien de financiële  

situatie wordt afgezien van het komen tot een recreatief tuinpark, zoals eerder de bedoeling 

was. Er is sprake van achterstallig onderhoud, dat miljoenen euro’s vergt om weg te werken. 

In het IP 2005 is € 250.000,00 vrij gemaakt, waarbij de vrijwilligers van de 

volkstuinenverenigingen zich bereid hebben verklaard achterstallig onderhoud weg te werken. 

Indien gewenst kan de afdeling een opsomming geven van de werkzaamheden die voor dit 

bedrag worden gedaan. Voor twee volkstuinverenigingen geldt een mogelijke uitplaatsing, 

aangezien deze locaties zijn opgenomen in het Structuurplan. Wanneer zij worden 

uitgeplaatst, zouden zij recht hebben op 10% meer grond. Daarom wordt nu een contract voor 

een jaar aangegaan. Voor Nooit Rust geldt ook de discussie met Heemstede, die daar 

hoogbouw wil realiseren. Er is informeel contact met de provincie over mogelijke 

verplaatsing naar het bestemmingsplan Binnen Duinrand; het bestemmingsplan laat vestiging 

toe.  

 

Het voorstel zal als hamerstuk voor de raad worden geagendeerd.  

 

7. Prestatieplan 2006/bureau ouderenadviseur, St. Haarlem Werkt  
 Advies wordt gevraagd over: 

 1. het instemmen met het prestatieplan bureau ouderenadviseur 2006; 

 2. het verstrekken van een budgetsubsidie van € 273.847,00 aan St. Haarlem Werkt voor 

de uitvoering van het prestatieplan 2006; 

 3. het financieren van het budgetsubsidie voor een bedrag van € 6.225,00 uit de post 

armoedebestrijding en voor een bedrag van € 267.622,00 uit de begrotingspost 

03.02.01 (Ouderenbeleid). 

 

Mw. Van Zetten zegt dat goed werk wordt gedaan. Zij benadrukt, dat vooral de uitvoerders 

aandacht moeten krijgen. Gelet op de vele mensen die moeten worden geholpen is het de 

vraag of een loketfunctie nodig is, mede gezien de aanwezigheid van andere loketten (o.a. 

GGD). Zij wil het geld voor de loketten besteden aan uitvoering.  

 

Dhr. Azannay wijst op de pilot voor allochtone ouderen. Kunnen ook zij de komende jaren 

op hulp rekenen? 

 

Voor mw. Özogül is het de vraag of negen uur per klant per jaar voldoende is.  

 

Dhr. Hagen noemt het prestatieplan duidelijk; de kernzaken zijn er goed uit te lichten. Per fte 

komt een en ander neer op ongeveer € 55.000,00 incl. huisvesting. Dat is redelijk. De VVD 

steunt de ontwikkeling.  

 

Dhr. Bawits adviseert positief over het voorstel.  

 

Mw. Keesstra is er content mee dat het in het kader van "bemoeizorg" mogelijk is gebleken 

om zonder toestemming van een cliënt contact op te nemen met de huisarts.  

 

Wethouder Grondel benadrukt dat advisering belangrijk is, teneinde ondersteuning te geven 

in het woud aan regels en mogelijkheden. Een loket is hierbij belangrijk. In het kader van het 

regionale initiatief Wonen, welzijn, zorg zijn speerpunten ontwikkeld tussen de partijen die 

actief zijn rond ouderen en andere doelgroepen van de Wmo. Voor ondersteuning en 

advisering zijn inspanningen nodig, om mensen ook de uitvoering te kunnen laten vinden. 

Voor de financiering van het loket worden andere bronnen gezocht. De loketfunctie moet 

nader worden uitgewerkt. Naast de ouderenadviseurs maken ook andere partijen, zoals CIZ, 

Mee, gemeente e.d., gebruik van het loket. Er is overigens geen wachtlijst. Het vermelde 

aantal van 1.300 is de statistisch berekende potentiële belangstelling. De nodige inspanningen 

moeten worden gedaan om de doelgroepen daadwerkelijk te bereiken.  
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Gemiddeld is per cliënt negen uur beschikbaar; dit lijkt voldoende te zijn. Uiteraard moet de 

vinger aan de pols worden gehouden.  

De pilot allochtonen loopt af. De hiermee verkregen kennis moet worden geïmplementeerd in 

het lopende werk. Een evaluatie van de pilot komt in de commissie aan de orde. Er moet 

rekening worden gehouden met een groeiende groep allochtone ouderen.  

 

Het voorstel zal als hamerstuk voor de raadsvergadering worden geagendeerd.  

 

8. Liquidatieverslag Regionaal Indicatieorgaan Zuid-Kennemerland 
 Advies wordt gevraagd over: 

 1. het kennis nemen van het liquidatieverslag van het Regionaal Indicatieorgaan; 

 2. het beschikbaar stellen van € 26.401,00 uit de begroting ten laste van de 

begrotingspost RIO; 

 3. het instemmen met de bestuursovereenkomst inzake afhandeling van liquidatie en 

mogelijke risico’s; 

 4. het opheffen van de gemeenschappelijke regio RIO Zuid-Kennemerland; 

 5. het voorleggen van de ontvlechtingskosten aan het ministerie van VWS. 

 

Dhr. Vreugdenhil gaat akkoord met het voorstel, waarbij het tekort over de gemeenten wordt 

omgeslagen. Is het gelukt dat de andere gemeenten bijdragen aan de € 427.000,00 uit 2005?  

 

Mw. Özogül pleit ervoor in de financiële commissie de financiële risico’s te bespreken.  

 

Dhr. Hagen attendeert op de afspraak onderwerpen in principe in één commissie te 

behandelen.  

De VVD is content met de liquidatie van het RIO. Werkt het CIZ beter? Voor 2006 is 

€ 115.000,00 gereserveerd; Haarlem is aansprakelijk voor € 26.401,00. Het betekent dat 

€ 90.000,00 resteert. Hoe verhoudt dit bedrag zich tot het risico dat wordt genomen?  

 

Wethouder Grondel verwijst naar een eerder gepresenteerd overzicht over het tekort van het 

RIO. Niet te zeggen is aan wie de reden van het tekort is te wijten: RIO, gemeenten, rijk. 

Vrijwel alle gemeenten in Nederland hebben meer geld aan het RIO uitgegeven dan de 

rijksbijdrage. Voor het CIZ is € 200.000,00 extra gekregen; in de meerjarenbegroting is 

financiële ruimte voor dit bedrag aanwezig. De werkwijze van het CIZ is anders dan van het 

RIO. Men werkt meer met standaarden en specialisatie voor bijzondere gevallen.  

De vorderingen uit het verleden worden betaald. De risico’s zijn beschreven. Destijds zijn 

personeelsleden van de oude organisaties overgegaan naar het RIO; daarbij zijn 

pensioenafspraken gemaakt. Er is naar de mening van de gemeente, die zich hiervoor heeft 

laten adviseren door onafhankelijk pensioendeskundigen, door medewerkers van het RIO een 

onterechte claim gelegd op een deel van de pensioengelden. Deze medewerkers zijn namelijk 

van mening dat zij recht hebben op (ruimere) pensioenrechten die zij hebben opgebouwd. De 

oude pensioenrechten zijn namelijk destijds overgedragen aan een nieuwe 

pensioenverzekeraar. Met deze overdracht heeft ook een versobering in de pensioenrechten 

plaatsgevonden, e.e.a. passend in wat toen gebruikelijk was. Volgens het ingewonnen advies 

is de kans zeer klein dat deze medewerkers met recht een aanspraak kunnen doen op de oude 

regeling. De accountant is van mening dat het risico niet hoeft te worden opgenomen. Door de 

gemeente is mediation aangeboden om het geschil te beslechten, maar niet geaccepteerd door 

betrokkenen. Het in de reserve resterende bedrag van € 90.000,00 wordt voorshands 

gehandhaafd.  

 

Het voorstel zal als hamerstuk voor de raadsvergadering worden geagendeerd.  
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9. Overeenkomst 2006 St. Vluchtelingenwerk Haarlem e.o. t.b.v. de dienstverlening 

aan vluchtelingen/nieuwkomers en asielzoekers 
 Advies wordt gevraagd over: 

 1. het instemmen met de overeenkomst met de St. Vluchtelingenwerk Haarlem e.o. over 

het jaar 2006 ten behoeve van de dienstverlening aan vluchtelingen/nieuwkomers en 

asielzoekers; 

 2. de kosten ad € 377.710,00 op basis van nacalculatie ten laste te brengen van de in het 

raadsstuk genoemde posten. 

 

Mw. De Jong begrijpt dat in de begroting geen rekening is gehouden met een nacalculatie, 

omdat de instroom meer is dan was verwacht.  

Wat gebeurt er indien geen geld aanwezig is om de hogere instroom op te vangen?  

 

Mw. Lodeweegs stemt in met het verlenen van budget aan deze stichting, die goed werk 

verricht. Vorig jaar was ook sprake van een nacalculatie. Op welke wijze heeft verrekening 

plaatsgevonden? Punt 2 van het besluit is onduidelijk: "op basis van nacalculatie ten laste 

van".  

 

Dhr. Vreugdenhil wijst erop dat de subsidie voor 2006 € 195.000,00 is; er worden andere 

posten aan toegevoegd. In hoeverre kan dit structureel worden gehandhaafd? Het kan zijn dat 

in 2007 sprake is van een terugval aan inkomsten van de St. Vluchtelingenwerk Haarlem. 

 

Wethouder Grondel memoreert dat het college vier jaar geleden bezuinigingen aantrof, ook 

op Vluchtelingenwerk. Een en ander was echter niet verwerkt in de subsidieverordening. In 

overleg met de raad is toen besloten per jaar naar de subsidiemogelijkheden voor 

Vluchtelingenwerk te kijken. De keuze is tot nu toe steeds geweest om het budget niet 

structureel te verhogen, maar op verschillende onderdelen subsidie te verlenen. De raad kan 

bij de Kadernota besluiten over de hoogte van de subsidie. Verder geeft de wethouder aan dat 

voor Haarlem de situatie anders is en er eerder sprake is van meer dan minder instroom 

vanwege de lange staart die in het proces is te onderkennen. Men is bezig met een inhaalslag.  

 

De activiteiten van Vluchtelingenwerk hebben vooral betrekking op het begeleiden van 

mensen uit bestaande voorzieningen naar bijv. ROA-woningen; dit vergt de nodige tijd. In 

Haarlem was sprake van een achterstand in het beschikbaar stellen van ROA-woningen; die 

achterstand wordt ingelopen, met als gevolg ook meer begeleiding door Vluchtelingenwerk.  

Het besluitpunt 2 is goed geformuleerd. De jaarrekening 2005 van Vluchtelingenwerk is nog 

niet bekend; in 2004 was sprake van € 20.000,00 meer dan de raming. 

 

Het voorstel zal als hamerstuk voor de raadsvergadering worden geagendeerd.  

 

Overige punten ter bespreking  

 

10. Raadsvragen van dhr. Catsman inzake de bezoektijden Kennemer Gasthuis 
 

Dit agendapunt kan worden afgevoerd.  

 

11. Agenda komende commissievergaderingen(en) en actielijst t.b.v. de vergadering van 

20 april 2006 

 

De actielijst zal in een komende vergadering aan de orde worden gesteld.  

Voor de volgende vergadering wordt, op verzoek van de VVD, geagendeerd: Nota 

Volwasseneneducatie Zuid-Kennemerland 2006. 

 

12. Sluiting 

De voorzitter sluit de vergadering.  


